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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen szempontrendszert vettek frgyelembe a Nemzeti Vidékfejlesztési Terv ősszealHtói,
amikor meghatározták a kedvezőtlen adottságú tetűietek lehatárolását?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez . A kérdésre adott választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr!

A Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium által az Agrár és Vidékfejlesztési Operatív
Program keretében kiírt pályázatok pozitív diszkriminációban részesítik a kedvezőtlen adottságú
területeken megvalósuló projekteket. A pályázók a kiírás szerint 10 százalékponttal magasabb
támogatás igénylésére jogosultak, amennyiben a fejlesztés kedvezőtlen adottságú területeken valósul
meg.

A pályázati kiírás szerint a kedvezőtlen adottságú területek lehatárolását a Nemzeti Vidékfejlesztési
Tervv határozza meg. A pályázati kiírás mellékletei között szerepel a kedvezőtlen adottságú területek
felsorolása (többek között Sopron, Székesfehérvár, Budaörs, Budakeszi, stb.) és amelyben a
Homokháti kistérség települései nem szerepelnek!

A Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal szegedi irodájában nem tudtak választ adni arra
kérdésre, hogy milyen kritériumok alapján kerültek bizonyos települések a kedvezőtlen adottságú
területek közé.

Kérdezem tehát a Tisztelt Miniszter Urat : a minden szempontból hátrányos helyzetű Homokháti
kistérség települései miért maradtak ki a kedvezőtlen adottságú területek felsorolásából?

Kérem, hogy megtisztelő válaszával segítse képviselői munkámat!

Országgyűlés Hivatala
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